

## Protokół nr XII

z obrad XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Michałowice odbytej w dniu 17 września 2019 roku w siedzibie Urzędu Gminy w Regulach przy ul. Aleja Powstańców Warszawy 1.

**Stan rady - 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych.**

### Ad. pkt.1

**Przewodnicząca pani Beata Rycerska** powitała wszystkich przybyłych na sesję informując, że na sali obecnych jest 13 radnych, w związku z czym rada może podejmować uchwały.

**Pani Anna Kamińska** zwracając się do przewodniczącej Rady, wyraziła swoje uwagi do sposobu zwołania sesji nadzwyczajnej. Zaznaczyła, że § 23 pkt 2, Statutu Gminy Michałowice przewiduje, że „w przypadkach nie cierpiących zwłoki zwoływana jest sesja nadzwyczajna”. Z punktów zawartych w uzasadnieniu do zwołania sesji, nie wynika taka konieczność. Zwróciła się z prośbą do Pani Wójt, aby omówiła każdy z punktów, celem uzasadnienia zwołania sesji nadzwyczajnej.

**Pani Beata Rycerska** na prośbę Pani Wójt zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad p. pkt 7 w pkt 2 projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy i nadania statutu. Następnie dodała, że sesja zwyczajna odbędzie się w październiku, i projekt powinien być zaopiniowany przez Komisje.

**Pani Wójt** poinformowała, że wносиła o zwołanie sesji nadzwyczajnej z powodu zmian, które wyniknęły głównie w Wieloletniej Prognozie Finansowej i Uchwale Budżetowej. Zmiany są na tyle pilne, że wprowadzenie ich w trybie sesji zwyczajnej, mogłoby uniemożliwić wykonanie niektórych zadań w tym roku. Drugim powodem jest uzyskanie przez gminę kolejnych dofinansowań, co wiąże się z zawarciem umów. Ponadto, do podjęcia jest bardzo ważna uchwała dotycząca przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody w Komorowie. Wspomniała również o uchwale dotyczącej pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu, do której wkraść się błąd, uniemożliwiający przekazanie pieniędzy.

**Pani Anna Kamińska** stwierdziła, że nie jest przekonana do wytłumaczenia Pani Wójt. Nie rozumie, dlaczego sesja zwyczajna, może być zwołana dopiero pod koniec października. Zwracając się do Przewodniczącej Rady zapytała, dlaczego sesja nie mogła być procedowana jako zwyczajna.

**Pani Beata Rycerska** wyjaśniła, że powodem zwołania sesji nadzwyczajnej był fakt, iż do niektórych punktów omawianych na bieżącej sesji są określone terminy, od których zależy czy gmina pozyska fundusze, czy nie.

**Pani Agnieszka Paradowska** przedstawiła swoją opinię, dotyczącą konieczności omawiania niektórych projektów uchwał w trybie sesji nadzwyczajnej. Nadmieniła, że po raz drugi sesja nadzwyczajna jest zwoływana w dniu zebrań z mieszkańcami.

**Pani Wójt** wyjaśniła, że punkt dotyczący ustanowienia służebności przesyłu, został ujęty w sesji nadzwyczajnej na prośbę mieszkańców.

**Pani Elżbieta Biczuk** poprosiła o wytłumaczenie, dlaczego sesja zwyczajna będzie zwołana dopiero na koniec października.

**Pani Beata Rycerska** wytłumaczyła, że wszystko zależy od tego, czy projekty uchwał są objęte terminami.

**Pani Anna Kamińska** zaapelowała, aby nie nadużywać zwoływania sesji nadzwyczajnej. Stwierdziła, że podczas sesji nadzwyczajnej ograniczane są prawa radnych, chociażby z powodu braku możliwości zadawania pytań.

**Pani Beata Rycerska** przypomniała, że w porządku sesji nadzwyczajnej, nie ma punktu „sprawy wniesione”, natomiast radni mogą zadawać pytania.

**Pan Edward Kozłowski** stwierdził, że każda forma, która przyspieszy załatwianie spraw mieszkańców, jest dobra.

**Przystąpiono do głosowania wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Gminy i nadania statutu.**

**Za przyjęciem** - 15

**Przeciw** - 0

**Wstrzymało się** - 0

**Brak głosu** - 0

**Nieobecni** - 0

Wyniki imienne:

ZA (15) Elżbieta Biczuk, Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, Paweł Kordys, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

**Wniosek został przyjęty.**

Wobec zgłoszonego wniosku porządek obrad sesji przedstawia się następująco:

1) Sprawy porządkowe.

2) Podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmieniająca Uchwałę Nr IV/32/2019 Rady Gminy Michałowice z dnia 14 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2019-2023,

2) dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2019 Gminy Michałowice Nr IV/33/2019 z dnia 14 stycznia 2019 r,

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu,

4) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie przy Alei Marii Dąbrowskiej,

5) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości będącej własnością Gminy Michałowice,

6) wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia lasu charakteru ochronnego.

**Za przyjęciem** - 9

**Przeciw** - 0

**Wstrzymało się** - 6

**Brak głosu** - 0

**Nieobecni** - 0

Wyniki imienne:

ZA (9) Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

WSTRZYMAŁO SIĘ (6) Elżbieta Biczuk, Anna Kamińska, Paweł Kordys, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska

**Porządek obrad XII nadzwyczajnej sesji został przyjęty.**

**Ad. pkt 2.1**

**Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr IV/32/2019 Rady Gminy Michałowice z dnia 14 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2019-2023.**

**Pani Wójt** omówiła projekt uchwały i poszczególne załączniki.

**Pani Elżbieta Biczuk** zadała pytanie, odnośnie kierunku rozwoju elektromobilności w gminie.

**Pani Wójt** poinformowała, że środki będą przeznaczone na przygotowanie strategii rozwoju elektromobilności w gminie, z której będzie wynikała odpowiedź na pytanie radnej.

**Pani Agnieszka Paradowska** zapytała, czy w związku z przygotowaniem strategii, będą prowadzone konsultacje społeczne z mieszkańcami i jaki jest harmonogram prac.

**Pani Wójt** poinformowała, że będą prowadzone konsultacje. Przekazała głos panu Danielowi Kowalskiemu, celem omówienia szczegółów.

**Pan Daniel Kowalski** poinformował, że gmina jest na etapie negocjacji z instytucją, która przyznała dofinansowanie. Założenie jest takie, że w roku bieżącym gmina wyłoni firmę, która będzie opracowywać strategię. W toku prac nad dokumentem, będą prowadzone szerokie konsultacje społeczne. Przewidywany okres zamknięcia prac związanych z projektem, przewidziany jest na lipiec/sierpień 2020 r. Szczegółowy harmonogram, będzie znany z chwilą pozyskania ofert, które będą stanowiły podstawę do wyłonienia wykonawcy.

**Pani Agnieszka Paradowska** zapytała, czy w ramach strategii, gmina będzie przymierzała się do stworzenia ekologicznego transportu lokalnego.

**Pani Wójt** poinformowała, że strategia pozwoli na uzyskanie odpowiedzi na to i wiele innych pytań.

**Pani Agnieszka Paradowska** zwróciła uwagę, aby takie projekty były konsultowane z mieszkańcami i aby brać pod uwagę ich opinie.

**Pani Wójt** poinformowała, że zdanie mieszkańców jest brane pod uwagę. Wspomniała, że do Urzędu Gminy, wpłynęło pismo w tej sprawie.

**Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr IV/32/2019 Rady Gminy Michałowice z dnia 14 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2019-2023.**

**Za przyjęciem** - 9

**Przeciw** - 0

**Wstrzymało się** - 0

**Brak głosu** - 6

**Nieobecni** - 0

Wyniki imienne:

ZA (9) Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska  
BRAK GŁOSU (6) Elżbieta Biczuk, Anna Kamińska, Paweł Kordys, Adriana Król-Popiel, Agnieszka Paradowska, Katarzyna Parzyńska

**Uchwała Nr XII/146/2019 stanowi załącznik do protokołu.**

**Ad. pkt 2.2**

**Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2019 Gminy Michałowice Nr IV/33/2019 z dnia 14 stycznia 2019.**

**Pani Wójt** omówiła projekt uchwały i poszczególne załączniki.

**Pani Agnieszka Paradowska** zapytała o zwiększenie środków na wydarzenia kulturalne. Poprosiła o szczegółowe wyjaśnienie, na co kwota będzie przeznaczona.

**Pani Wójt** poinformowała, że gmina zorganizowała 46 wydarzeń kulturalnych i sportowych, dodała, że jest dostępna lista planowych wydarzeń.

**Pan Roman Żuchowski** wytłumaczył, że wzrost wydatków wiąże się z wieloma planowanymi wydarzeniami. Szczegółowo wymienił imprezy, które zaplanowane są do końca 2019 r.

**Pani Agnieszka Paradowska** wyraziła swoje zdziwienie, spowodowane brakiem środków na część z wymienionych imprez. Stwierdziła, że w poprzednich latach, były organizowane takie same imprezy.

**Pani Wójt** nie zgodziła się z przedmówczynią informując, że niektóre imprezy w latach poprzednich, nie były finansowane z Budżetu Gminy. Wymieniła wydarzenia, które nie miały miejsca w latach poprzednich.

**Pan Roman Żuchowski** wyraził swoje zaskoczenie, pytaniami Radnej Agnieszki Paradowskiej, dotyczące zwiększenia wydatków na imprezy kulturalne i sportowe.

**Pani Agnieszka Paradowska** wytłumaczyła, że pytania padły dlatego, ponieważ nie pamięta aby pod koniec roku, środki na ten cel były zwiększane.

**Pan Jarosław Hirny-Budka** przytoczył wypowiedzi zadowolonych mieszkańców, którzy zaznaczali niejednokrotnie, że oferta imprez kulturalnych i sportowych w gminie jest tak duża, iż czasem nie wiedzą na co się zdecydować. Dodał, że po raz pierwszy został przedstawiony tak szczegółowy wykaz imprez.

**Pani Beata Rycerska** wyraziła swoje zadowolenie ze wzrostu ilości imprez, organizowanych na terenie gminy.

**Pani Adriana Król-Popiel** stwierdziła, że nikt nie jest przeciwny organizowaniu imprez, wyjaśniła, że radni zainteresowani są jedynie tym, na co konkretnie będą przeznaczone pieniądze. Podziękowała za wyjaśnienia.

**Pani Magdalena Bronisz** zadała pytanie, odnośnie zwiększenia wydatków w dziale kultura fizyczna, a dokładnie o kwotę 50.000 zł na „Projekt z nadzorami autorskimi i wykonanie działań naprawczych na strefie rekreacji przy ul. Heleny w Nowej Wsi (Smug)”. Zapytała kiedy strefa rekreacji została oddana do użytku, i jakie prace należy wykonać za podaną kwotę.

**Pani Wójt** zwróciła uwagę na zapis w dziale 926 Kultura fizyczna. W zdaniu „zwiększenie wydatków o kwotę 55.000,00 zł, w tym 50.00,00” brakuje jednego zera, a więc poprawna kwota to 50 000,00.

**Pani Dorota Bagińska** poinformowała, że Smug został oddany do użytku w grudniu 2018 r. Sposób i jakość jego wykonania pozostawiał wiele do życzenia, dlatego gmina podjęła działania, mające na celu pozbycie się odstępstw od projektu. Działania te wymagają zaangażowania projektanta oraz wielu zmian.

**Pan Jerzy Sierak** dodał, że wszystkie prace są ujęte w ramach gwarancji. Natomiast jako dodatkowe zadanie, gmina zleciła nadzór autorski oraz przebudowę budynku, w którym znajdują się toalety.

**Pani Elżbieta Biczuk** zapytała, od kiedy Pani Dorota Bagińska pełni funkcję kierownika referatu, i dlaczego obiekt został odebrany.

**Pani Wójt** poinformowała, że w momencie odbioru strefy rekreacji, kto inny sprawował funkcję kierownika. Dodała, że po osobistej wizycie w strefie i zauważeniu uchybień oraz nienależytego wykonania, gmina zdecydowała się na podjęcie działań, mających na celu sprawdzenie inwestycji i naprawę niedociągnięć.

**Pani Joanna Kowalczyk** zadała pytanie odnośnie zieleni na Smugu, dotyczące gwarancji nasadzeń oraz nieprawidłowego posiania trawników.

**Pan Wojciech Grzeniewski** poinformował, że na terenie Smugu odbyło się już kilka wizji z wykonawcą, w trakcie których były zgłaszane usterki. W ramach gwarancji, część prac została już wykonana. Kolejne oględziny odbędą się na przełomie września i października br., i prawdopodobnie do końca roku wszystkie nieprawidłowości zostaną usunięte.

**Pani Elżbieta Biczuk** zapytała, czy drewno które wymieniane jest na pomostach, będzie w jakikolwiek sposób impregnowane.

**Pan Jerzy Sierak** poinformował, że drewno określone w projekcie to dębina, która nie powinna być niczym lakierowana, ponieważ sama w sobie wydziela garbniki, które stanowią zabezpieczenie.

**Pani Elżbieta Biczuk** zapytała o szczegółowe informacje, dotyczące koncertu artystów włoskich i wymiany sportowej.

**Pani Wójt** poinformowała o szczegółach koncertu, oraz o formie dostępności biletów. Co do wymiany wytłumaczyła, że chodzi o mecz towarzyski z włoską drużyną.

**Pani Elżbieta Biczuk** zapytała o koszty związane z meczem towarzyskim.

**Pani Wójt** poinformowała, że koszty związane są z zakwaterowaniem, wyżywieniem i całym pobytem gości w Polsce. Odbywa się to na takich samych zasadach, jak w przypadku wyjazdu delegacji polskiej do Włoch.

**Pani Anna Kamińska** poprosiła o podanie informacji o wokaliście, który będzie koncentrował w gminie. Zapytała, czy jest to artysta związany z miastem partnerskim gminy.

**Pani Wójt** odpowiedziała twierdząco, po czym udzieliła dodatkowych informacji na temat włoskiego wokalisty.

**Pani Anna Kamińska** zapytała, czyją własnością jest wystawa artystyczna prezentowana we Włoszech.

**Pani Wójt** poinformowała, że obrazy zostały wypożyczone.

**Pani Anna Kamińska** zapytała, z jakiego działu została pozyskana kwota, na zwiększenie wydatków na promocję gminy.

**Pan Roman Żuchowski** odpowiedział, że z działu geodezji.

**Pani Elżbieta Biczuk** zapytała o szczegóły dotyczące kwoty 75.000 zł, na prace remontowe lokalu nr 1 w Urzędzie Gminy.

**Pani Wójt** poinformowała, że zapis dotyczy lokalu na parterze budynku. Obecnie na lokal skończyła się umowa dzierżawy. Prace będą miały na celu, dostosowanie lokalu w taki sposób, aby można było umieścić w nim część Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

**Pani Anna Kamińska** zapytała, na co będzie przeznaczona kwota 375.450,00 zł z działu 758 załącznika nr 1 oraz z jakich przedsięwzięć udaje się gminie odzyskać VAT.

**Pani Anna Jankowska** poinformowała, że gmina odzyskuje VAT z realizacji zadań wodno-kanalizacyjnych. Dodała, że kwota zwiększająca dochody, została przeznaczona na realizację wydatków w poszczególnych działach.

**Pan Edward Kozłowski** zapytał, ile imprez było organizowanych w latach 2000-2018.

**Pan Roman Żuchowski** poinformował, że na tą chwilę nie jest w stanie udzielić odpowiedzi. Zapewnił, że sprawdzi te informacje i przekaze Radnym.

**Pan Edward Kozłowski** zapytał, z czego wynikają zaniedbania przy budowie Smugu i świetlicy.

**Pani Wójt** poinformowała, że nikt z osób obecnych na sali, nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Osoby, które były odpowiedzialne za remonty i inwestycje już nie pracują w Urzędzie Gminy.

**Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2019 Gminy Michałowice Nr IV/33/2019 z dnia 14 stycznia 2019.**

**Za przyjęciem - 9**

**Przeciw - 3**

**Wstrzymało się - 0**

**Brak głosu - 0**

**Nieobecni - 3**

Wyniki imienne:

ZA (9) Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

PRZECIW (3) Anna Kamińska, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska

NIEOBECNI (3) Elżbieta Biczuk, Paweł Kordys, Agnieszka Paradowska

**Uchwała Nr XII/147/2019 stanowi załącznik do protokołu.**

**Ad. pkt 2.3**

**Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu.**

**Pani Wójt** poinformowała, że uchwała już raz była przedmiotem obrad Rady i została podjęta z autopoprawkami. W procesie przygotowania uchwały, w wyniku pomyłki, nie wszystkie zmiany zostały uwzględnione. W związku z czym, przedkłada nowy projekt uchwały, uwzględniający wszystkie autopoprawki.

**Wobec braku pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pruszkowskiemu.**

**Za przyjęciem - 12**

**Przeciw - 0**

**Wstrzymało się - 0**

**Brak głosu - 0**

**Nieobecni - 3**

Wyniki imienne:

ZA (12) Marek Biskot, Magdalena Bronisz, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

NIEOBECNI (3) Elżbieta Biczuk, Paweł Kordys, Agnieszka Paradowska

**Uchwała Nr XII/148/2019 stanowi załącznik do protokołu.**

#### **Ad. pkt 2.4**

**Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie przy Alei Marii Dąbrowskiej.**

**Pani Wójt** przedstawiła i omówiła prezentację pn. „Pomnik Przyrody Aleja Drzew-zabiegi pielęgnacyjne 2019”.

**Pani Joanna Kowalczyk** zwróciła uwagę na sprzeczne fakty, między uchwałą a prezentacją, dotyczące drzewa nr 53.

**Pani Wójt** zgłosiła autopoprawkę, polegającą na wykreśleniu z projektu uchwały punktu „1e” w brzmieniu: „lipa drobnolistna (*Tilia cordata*) o obwodzie pnia wynoszącym 260 cm i wysokości 5 m, nr inwentaryzacji 53”.

**Pani Anna Kamińska** zwróciła uwagę na tabliczki zamieszczane na drzewach. Zauważyła, że przy drzewach 53 i 52, „a”, tabliczek takich nie było, ani nie została dołączona mapa. Poprosiła o uzupełnienie dokumentów.

**Pan Wojciech Grzeniewski** poinformował, że drzewa w terenie są oznaczone. Dodał, że konieczność usunięcia konkretnie tych drzew, oprócz samej uchwały, wynikała również z ekspertyz. Sama uchwała nie jest ostatecznym dokumentem decydującym o usunięciu drzew. Potrzebna jest dalsza procedura. Wystąpienie z formalnym wnioskiem, który będzie poparty załącznikiem mapowym.

**Pani Adriana Król-Popiel** zauważyła, że w ekspertyzie drzewo nr 53, zostało oznaczone jako drzewo do usunięcia. Zapytała, na czyją odpowiedzialność zapis „1 e” jest usuwany z projektu uchwały.

**Pan Wojciech Grzeniewski** poinformował, że drzewo nr 53 nie było poddane ekspertyzie.

**Pani Wójt** dodała, że drzewo nie zostało zaliczone do drzew stwarzających zagrożenie.

**Pani Adriana Król-Popiel** zauważyła, że w uzasadnieniu napisane było, że drzewo 53 i 52, „a”, stanowią zagrożenie dla użytkowników drogi.

**Pani Wójt** uznała, że drzewa nie stanowią zagrożenia. Dodała, że drzewo nie zostało poddane ekspertyzie ze względu na to, że nie stanowiło zagrożenia. Odpowiadając na wcześniejsze pytanie wyjaśniała, że bierze odpowiedzialność za wykreślenie drzewa nr 53 z projektu uchwały.

**Pani Joanna Kowalczyk** podziękowała pani Wójt, za zmianę decyzji i pozostawienie drzewa w Alei. Przyznała rację twierdząc, że drzewo powinno zostać jako „świadek przeszłości”. Zwróciła uwagę na zabiegi pielęgnacyjne, które zostały wykonane twierdząc, że przynoszą pożądane skutki.

**Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody Alei Drzew w Komorowie przy Alei Marii Dąbrowskiej z autopoprawką.**

**Za przyjęciem - 11**

**Przeciw** - 0  
**Wstrzymało się** - 0  
**Brak głosu** - 0  
**Nieobecni** - 4

Wyniki imienne:

ZA (11) Marek Biskot, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

NIEOBECNI (4) Elżbieta Biczak, Magdalena Bronisz, Paweł Kordys, Agnieszka Paradowska  
**Uchwała Nr XII/149/2019 stanowi załącznik do protokołu.**

#### **Ad. pkt 2.5**

**Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości będącej własnością Gminy Michałowice.**

**Pani Wójt** poinformowała, że z wnioskiem o ustanowienie służebności przesyłu, zwrócił się pełnomocnik PGE Dystrybucja S.A. oraz mieszkańcy, którzy prosili, aby w trybie pilnym taką uchwałę podjąć.

**Wobec braku pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości będącej własnością Gminy Michałowice.**

**Za przyjęciem** - 11  
**Przeciw** - 0  
**Wstrzymało się** - 0  
**Brak głosu** - 0  
**Nieobecni** - 4

Wyniki imienne:

ZA (11) Marek Biskot, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

NIEOBECNI (4) Elżbieta Biczak, Magdalena Bronisz, Paweł Kordys, Agnieszka Paradowska  
**Uchwała Nr XII/150/2019 stanowi załącznik do protokołu.**

#### **Ad. pkt 2.6**

**Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia lasu charakteru ochronnego.**

**Pani Wójt** poinformowała, że jest to kolejna uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia lasu charakteru ochronnego. Dotyczy działki nr ew. 818/1 w obrębie geodezyjnym Granica.

**Pani Joanna Kowalczyk** zwróciła uwagę na fakt, że podobna uchwała była procedowana w sierpniu br. i dotyczyła sąsiedniej działki. Zaznaczyła, że projekty uchwał różnią się od siebie. Zapytała, w jakim celu w § 1 zostało dodane wyrażenie „w całości”. Zaproponowała wykreślenie wyrażenia z projektu uchwały.

**Pani Wójt** wprowadziła autopoprawki, polegające na wykreśleniu słowa „w całości” w § 1 oraz w punkcie 9.2.3 uzasadnienia do projektu uchwały.

**Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej pozbawienia lasu charakteru ochronnego z autopoprawkami.**

**Za przyjęciem** - 11  
**Przeciw** - 0  
**Wstrzymało się** - 0  
**Brak głosu** - 0  
**Nieobecni** - 4

Wyniki imienne:

ZA (11) Marek Biskot, Joanna Chilarska, Jarosław Hirny-Budka, Anna Kamińska, Joanna Kowalczyk, Edward Kozłowski, Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, Maciej Polarczyk, Beata Rycerska, Anna Wyszomirska

NIEOBECNI (4) Elżbieta Biczuk, Magdalena Bronisz, Paweł Kordys, Agnieszka Paradowska

**Uchwała Nr XII/151/2019 stanowi załącznik do protokołu.**

**Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy pani Beata Rycerska, zamknęła obrady XII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Michałowice.**

Protokołowała:

Anna Bednarek